



1. Who is DecodeFX (Decode Global) and is it licensed?

Decode Global (DecodeFX) was established in 2004 and is affiliated with Decode Group which has multiple Financial Services Licenses including ASIC, VFSC and SVGFSA. Decode Global (DecodeFX) is under independent license and supervision of Vanuatu Financial Services Commission) with license number: 700415.

Decode Global 是谁？平台有金融监管执照吗？

Decode Global 成立于 2004 年，是一家全球领先的金融服务公司，隶属 Decode 集团，集团监管牌照包括澳大利亚 ASIC, 瓦努阿图 VFSC 和圣文森特 SVGFSA。Decode Global 受瓦努阿图金融服务委员会 (VFSC) 独立监管 (金融牌照：700415)。

2. What is 0 commission PRO account

DecodeFX will charge absolutely NO commission/brokerage on trading any products we offer on the platform, traditionally, you will be charged between \$2 to \$3.50 per side. For example, when you buy or sell 1 lot of gold CFD contract, all you have to consider is the relevant spread, therefore, you can concentrate more on your trading without worrying about transaction costs and have more confidence in making winning trades.

何为零手续费账户？

DecodeFX 不在平台上所提供的任何产品中收取交易费用或佣金，在传统交易中，您的交易费用或佣金会在单边收取 2 至 3.50 美元之间。在这个账户里，当您购买或出售 1 份黄金 CFD 合同时，您的交易手续费是 0，您只需要考虑的就是相关点差，因此，您可以更多地专注于交易而不用担心交易成本，并且有更多的信心的进行盈利交易。

3. Do you have new terms and conditions applicable for the 0 commissions account?

No, it was governed by our existing terms and conditions for trading CFD products, which is available on our official website, <https://decodefx.com/docs/>

平台会因此制定不同的账户条款和条件吗？

不会，它受我们现有的 CFD 交易产品条款和条件的约束，此文件可在我们的官方网站上获得，<https://decodefx.com/docs/>

4. How is the spread for this type of account?

The spread for each CFD product for the 0-commission account is in line with our normal PRO account, starting from 0 and very competitive in the market and among our competitors.

零手续费账户的点差如何？

0 佣金帐户的每个 CFD 产品的点差与我们的专业 PRO 帐户一致，从 0 开始，在市场上和竞争对手之间非常有竞争力。